
Referat af Generalforsamling – Vesterhavsgårdens  grundejerforening  lørdag den 16.5 2015-05-16 

Dagsorden iflg. Vedtægterne  

Deltagelse :  

Kystmarken  9, 40 ,  Sandmarken  6 , 11 ,  Klitmarken  1,3,15,22,23, 30  

1.Valg af dirigent  / referent  

Søren Ottzen, Klitmarken 30  Dirigent  / Pia Schnoor Ottzen  , Klitmarken 30 , Referent  

2.Bestyrelsens beretning – Flemming  Holt ( formand ) gennemgik bestyrelses beretning , som udsendt med 

dagsordenen  

 Følgende bemærkninger til  beretningen :   

Bestyrelsen har opbakning til at indgå aftaler med de øvrige foreninger omkring kystsikring / fjernelse af 

høfder  samt undersøge nærmere omkring  nedkørsel  ved Nørlev Strandvej.  

Bestyrelsen blev opfordret til at kontakte Hjørring kommune vedr. det store hul ved indkørelsen til  

Indemarken . 

Stierne skal slås omkring Sct. Hans  

Postkasserne males af en professionel i indeværende år.  

Hjemmesiden  kan også bruges til at udveksle gode ideer og holde medlemmerne orienteret om stort og 

småt.  

Beretningen godkendt.  

3.Regnskab  - Kasserer John Dalh –Jepsen  gennemgik regnskabet.  Regnskabet godkendt uden 

bemærkninger    

4. Indkomne forslag – der er ikke indkommet forslag  

5. Valg af bestyrelse –Bestyrelse såvel som suppleanter genvalgt  

6. Valg af revisor og revisor suppleant : Begge genvalgt 

7. Valg af administrator : kommunalt punkt – udgik 

8. Fastsættelse af kontingent – uændret kr,. 500,- opkræves over ejendomsskatten.. 

8. Eventuelt:  

Bestyrelsen opfordres til at undersøge mulighederne for asfalt eller stenmel på de mest befærdede  veje . 

Punktet tages op på general forsamling næste  år.  

Der blev opfordret til at man ikke bruger solcellelamper eller  lamper uden afskærmning udendørs. 



 Der blev ligeledes opfordret til at man er opmærksom på at Hybenrosen betragtes som en invasiv  plante: 

Hjælm, havtorn og klitrose er naturlige planter for området. 

20 km. Skiltene med Klitmarken kan evt. flyttes  5 – 10 meter længere ind.  

Ejendomsmæglerskilte ved  Indemarken  skal meget gerne fjernes – ejendomsmægler / ejere kontaktes om 

dette. 

 

Generalforsamlingen afsluttet . 

 


